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Protokół nr 45/2021 
 

z XLV sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego odbytej w dniu 22 grudnia 
2021 roku o godz. 14:00 w sali narad Urzędu Miasta Gorzowa Wielkopolskiego przy 
ul. Sikorskiego 3-4, zakończono o godz. 16:00 tego samego dnia.  

 
Sesję zwołano zarządzeniem Przewodniczącego Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego.  
 
O terminie, miejscu i tematyce sesji powiadomiono radnych Rady Miasta poprzez doręczenie 
im zawiadomień.  
 
Na ogólną liczbę 25 radnych w posiedzeniu wzięło udział 25 – zgodnie z listą obecności 
stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli: 
Prezydent Miasta, Z-cy Prezydenta Miasta, pracownicy Urzędu Miasta i zaproszeni gości, 
zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
3. Wręczenie „Odznaki Honorowej za Zasługi dla Województwa Lubuskiego”. 
4. Wolne wnioski i informacje oraz oświadczenia klubowe. 
5. Druk nr 810 - podjęcie uchwały budżetowej na 2022 rok Miasta Gorzowa 

Wielkopolskiego. 
6. Druk nr 811 - podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2022-2047. 
7. Druk nr 853 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok 

miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
8. Druk nr 854 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok 

miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
9. Druk nr 855 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok 

miasta Gorzowa Wielkopolskiego 
10. Druk nr 856 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2021-2047. 
11. Druk nr 848 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji 

przedmiotowej na 2022 r. dla Ośrodka Sportu i Rekreacji – zakładu budżetowego 
w Gorzowie Wielkopolskim. 

12. Druk nr 849 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji 
przedmiotowej na rok 2022 dla Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Gorzowie Wlkp. 

13. Druk nr 850 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Programu 
oddłużeniowego dla osób korzystających z lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 
zasobu Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 

14. Druk nr 851 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru 
położonego przy ul. Żwirowej. 

15. Druk 852 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru 
położonego u zbiegu ulic: Górczyńskiej i kard. Stefana Wyszyńskiego. 

16. Druk nr 857 - podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Lilijki ulicy w Gorzowie 
Wielkopolskim. 

17. Druk nr 846 – podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji. 
18. Druk nr 847 – podjęcie uchwały w sprawie przyznania Odznaki Honorowej Miasta 

Gorzowa Wielkopolskiego. 
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19. Druk nr 844 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego na 2022 rok. 

20. Druk nr 845 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 
Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego na 2022 rok. 

21. Zatwierdzenie planów pracy komisji Rady Miasta na 2022 rok. 
22. Przyjęcie protokołu z: XLIV sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
23. Sprawy różne, wolne wnioski. 
24. Zakończenie obrad. 

 
Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.  
 
Przewodniczący Rady Miasta – Jan Kaczanowski otworzył sesję i przewodniczył jej obradom. 
Po powitaniu stwierdził wymagane quorum do obradowania i podejmowania prawomocnych 
uchwał. 
 
Ad. 2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
 
Jan Kaczanowski – Panie i Panowie Radni otrzymali porządek obrad wraz z zaproszeniem. 
Pragnę poinformować, że Prezydent Miasta zwrócił się z wnioskiem o poszerzenie porządku 
obrad o projekt uchwały na druku nr 858 zmieniający uchwałę w sprawie zaciągnięcia 
zobowiązania na rok 2022 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. "Budowa boiska 
wielofunkcyjnego przy ZS Gastronomicznych" – wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu 
oraz o projekt uchwały na druku nr 859 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 
w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa wiaty rowerowej w SP 12” – wniosek 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu. W związku z tym, że projekt uchwały na druku nr 847 
w sprawie przyznania Odznaki Honorowej Miasta Gorzowa Wielkopolskiego nie uzyskał 
wymaganej opinii Komisji Oświaty i Wychowania nie może być procedowana przez Radę 
Miasta. Dlatego też projekt uchwały na druku nr 847 zostaje zdjęty z porządku obrad. 
W związku z brakiem uwag do zaproponowanych zmian w porządku obrad przechodzimy do 
głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały na druku nr 858.  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Alicja Burdzińska, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Paulina 
Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (2) 
Patryk Broszko, Przemysław Granat  
 
Głosowano w sprawie: 
Poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały na druku nr 859.  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Alicja Burdzińska, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
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Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Paulina 
Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (2) 
Patryk Broszko, Przemysław Granat  
Jan Kaczanowski – proponuję w punkcie 11 rozpatrzyć projekt uchwały na druku nr 858 
zmieniający uchwałę w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu realizacji 
zadania inwestycyjnego pn. "Budowa boiska wielofunkcyjnego przy ZS Gastronomicznych" 
oraz w punkcie 12 projekt uchwały na druku nr 859 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na 
rok 2022 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa wiaty rowerowej w SP 12”. 
Pozostałe punkty porządku obrad zmieniają kolejność. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie porządku obrad ze zmianami.  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Alicja Burdzińska, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Paulina 
Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (2) 
Patryk Broszko, Przemysław Granat  
 
Ad. 3. Wręczenie „Odznaki Honorowej za Zasługi dla Województwa Lubuskiego”. 
 
Jan Kaczanowski – zapraszam wiceprzewodniczącego Sejmiku Województwa Lubuskiego p. 
Mirosława Marcinkiewicza. 
Mirosław Marcinkiewicz – wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Lubuskiego – po 
pierwsze chciałbym życzyć owocnych obrad. Budżet wiem, że to jest najważniejsza rzecz 
w dniu dzisiejszym, to kręgosłup dla miasta. Życzę, żeby to wszystko udało się przeprowadzić. 
Poza pozdrowieniami od Sejmiku, chciałbym Państwu przekazać najlepsze życzenia. Około 
pół godziny temu skończyliśmy spotkanie wigilijne, chociaż w dużej części prowadzone 
również w drodze połączenia internetowego, takie czasy, więc tym bardziej życzę Państwu by 
te święta Bożego Narodzenia, które za chwilę rozpoczniemy przyniosły to na co zawsze 
czekamy: miłość, nadzieję, pokój, żeby każdy z nas znalazł czas na to, żeby spędzić jak 
najlepiej ten czas z rodziną, z dziećmi, z wnukami, ze znajomymi. Radujmy się, bo to będzie 
czas świąteczny. Z ogromną radością pragnę poinformować, że w uznaniu zasług dla rozwoju 
Regionu Lubuskiego, Sejmik Województwa Lubuskiego nadał p. Dariuszowi Jerzemu 
Molskiemu „Odznakę Honorową za zasługi dla Województwa Lubuskiego”. Poproszę 
p. Dariusza Molskiego o wystąpienie. Dariusz Molski od 1978 roku był zawodnikiem piłki 
ręcznej seniorów w wielu klubach Gorzowa, w Szwecji, w Koszalinie, w Szczecinie i wielu 
jeszcze innych miejscach. W 1986 roku ukończył studia w AWF w Poznaniu, posiada tytuł 
zawodowego trenera I i II klasy piłki ręcznej. Nauczyciel dyplomowany wychowania fizycznego 
w szkole podstawowej i gimnazjum, w Akademii Wychowania Fizycznego w Gorzowie od 1990 
roku prowadzi zajęcia naukowo-dydaktyczne. Odznaczony brązową i srebrną odznaką 
„zasłużony Działacz Kultury Fizycznej oraz złotą odznaką „Za Zasługi dla Sportu”. Dziś 
zostanie uhonorowany odznaką honorową za zasługi dla Województwa Lubuskiego. – 
przemówienie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Lubuskiego dokonuje ceremonii wręczenia 
„Odznaki za Zasługi dla Województwa Lubuskiego” p. Dariuszowi Molskiemu. 
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Jan Kaczanowski – sądzę, że będę wyrazicielem Państwa wszystkich jak jeszcze raz złożę 
wyróżnionemu „Odznaką za Zasługi dla Województwa Lubuskiego” serdeczne gratulacje. 
Pragnąłbym przypomnieć, że w ubiegłym roku obchodziliśmy 30-lecie Samorządu, które 
godnie uczciliśmy w naszym mieście. Reforma samorządowa jest jedną z najbardziej trafnych 
reform ustrojowych będąca skutkiem historycznych przemian. Pozwoliła zdecentralizować 
zarządzanie krajem i spowodowała, że małe ojczyzny zostały przybliżone do ludzi. To właśnie 
dzięki tym przemianom ustrojowym mieszkańcy mają realny wpływ na to, co dzieje się w ich 
mieście. Ostatnie 3 dekady są jednymi z najlepszych okresów w historii naszego miasta. Na 
przestrzeni lat Gorzów nieustannie rozwija się, prowadzone są liczne inwestycje, mniejsze 
i większe, które mają poprawić jakość życia mieszkańcom miasta. Rozwój Gorzowa jest 
dostrzegany i doceniany przez innych samorządowców. Dowodem na to jest dzisiejsze 
wyróżnienie. Na wniosek Wójta Gminy Deszczno Pawła Tymszana Zrzeszenie Gmin 
Województwa Lubuskiego przyznało Prezydentowi Miasta Gorzowa Wielkopolskiego Jackowi 
Wójcickiemu „Medal 30-lecia Samorządu Terytorialnego 1990-2020”. Proszę wnioskodawcę 
o wręczenie medalu a wyróżnionego zapraszam. 
 
Wójt Gminy Deszczno wraz z Przewodniczącym Rady Miasta dokonuje ceremonii wręczenia 
„Medalu 30-lecia Samorządu Terytorialnego 1990-2020” p. Jackowi Wójcickiemu. 
 
Ad. 4. Wolne wnioski i informacje oraz oświadczenia klubowe. 
 
Elżbieta Płonka – Poseł na Sejm RP – jest mi niezmiernie miło, że udało mi się, jako posłowi 
trochę zapracowanemu w tej kadencji, znaleźć chwilę czasu na to, żeby spotkać się 
z Państwem w ostatnią sesję tego roku, roku trudnego, roku wymagającego. Jest to też czas 
przedświąteczny, który jest dla nas szczególnym okresem kiedy chcemy okazywać sobie 
serdeczność przyjaźń, rodzinne przywiązania. O miłości mówił już Przewodniczący Sejmiku. 
Są to święta miłości na pewno dlatego, że dla nas wierzących jest to czas wspominania 
prawdziwego narodzenia Jezusa Chrystusa, a dla niewierzących jest to też czas przyjemnego 
przebywania, radowania się ze wspólnoty rodzinnej. Rok, który kończymy jest rzeczywiście 
dla nas trudnym rokiem ponieważ myśleliśmy, że koronawirusa pokonamy jako służba 
zdrowia, mówię z pewnym niepokojem jaki jest przed nami, ale muszę o tym powiedzieć, 
dlatego że nadal obowiązuje nas reżim sanitarny, nadal zaproszenie do szczepienia się, ale 
także te święta mogą być albo pozytywne dla nas, dla naszego zdrowia ale też może się 
okazać, że będziemy mieli trudniejsze czasy po świętach. Dlatego też należy pamiętać o tym, 
że walczymy z wrogiem, a tym wrogiem jest, niestety niewidzialny, koronawirus. Spodziewamy 
się też, że będziemy mieli kolejne problemy ponieważ państwa zachodnie i na świecie 
pokazują jak duże zakażenia kolejna fala ogarnęła więc myślę, że starajmy się przeżyć to 
świadomie, że nie jesteśmy tak bardzo bezpieczni dlatego bądźmy ostrożni, ale nie na tym 
moje tutaj z Państwem spotkanie ma polegać a przede wszystkim na tym, że staram się 
pamiętać będąc w Warszawie także o naszym mieście, o jego potrzebach i cieszę się, że 
w kolejnym rozdaniu jakie było z Polskiego Ładu miasto otrzymało znaczące środki na centrum 
edukacji a także myślę o potrzebach, które są związane z północną obwodnicą Gorzowa. Nie 
jest to takie proste, już rozmawiałam na ten temat, nie znajduje się to w rejestrze obwodnic, 
które zostały zaznaczone, ale też nie jest to zadanie nie do wykonania, po prostu etapowość. 
Ponieważ droga DK 22 i obwodnica jest w ramach miasta, nie możemy liczyć na to żeby miała 
bezpośrednie przełożenie na inwestycje rządowe, które zostały już zaplanowane, ale 
w etapowości jesteśmy w stanie tutaj nastawiając się na to główne wykonanie w tych środkach, 
które z polskiego ładu jeszcze będą, myślę, że będziemy współpracować. Wreszcie powiem 
o tych ostatnich działaniach osłonowych, które będą dla najbiedniejszych jeśli chodzi o energię 
elektryczną od 1 stycznia, ale także dla tych, którzy korzystają, a większość z nas korzysta, 
z samochodów, o obniżeniu kosztów paliwa. Dalsze działania będą planowane tam, gdzie 
Rząd widzi potrzeby społeczne aby nie było to bardzo dotkliwe, nie będę się tu rozwodzić o 
historii tych kosztów, o tym, że mogą wzrastać. Będziemy walczyć, jako rząd i parlament żeby 
zmniejszyć koszty życia naszego społeczeństwa. Z tego powodu, że jestem tu dzisiaj 
z Państwem chcę skorzystać z możliwości złożenia Wam życzeń, życzeń wspaniałych świąt 
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przede wszystkim serdecznych, przeżytych w pokoju i zdrowiu, w bliskości ze swoimi 
przyjaciółmi i rodzinami. Życzyć aby rok 2022 nie był dla nas dotkliwy, żeby to był lepszy rok 
pod względem, zarówno zdrowia jak i tego co w gospodarce się będzie działo. Życzę Państwu 
również szczęśliwego nowego roku, wszystkiego dobrego i szczęść Boże dla tych, którzy 
odczują potrzebę otrzymania tego słowa. Wszystkiego najlepszego. 
Jan Kaczanowski – bardzo dziękuje za życzenia, również Pani Poseł życzymy przede 
wszystkim zdrowia i skutecznej, dobrej służby dla naszego miasta, regionu i naszego kraju. 
Wszystkiego dobrego. 
 
Ad. 5. Druk nr 810A - podjęcie uchwały budżetowej na 2022 rok Miasta Gorzowa 

Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski - poinformował, że projekt uchwały budżetowej na 2022 rok Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego wszyscy radni otrzymali wraz z autopoprawką, która stanowi załącznik nr 6 
do protokołu.  
Agnieszka Kaczmarek – Skarbnik Miasta – odczytała uchwałę nr 631/2021 Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 1 grudnia 2021 r. w sprawie wydania opinii 
o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej na 2022 rok wraz z uzasadnieniem Miasta 
Gorzowa Wlkp., która stanowi załącznik nr 7 do protokołu, uchwałę nr 632/2021 Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 1 grudnia 2021 r. w sprawie wydania opinii 
o możliwości sfinansowania deficytu budżetu przedstawionego w projekcie uchwały 
budżetowej Miasta Gorzowa Wlkp. na rok 2022, która stanowi załącznik nr 8 do protokołu oraz 
uchwałę nr 633/2021 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 1 grudnia 2021 
r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Gorzowa Wlkp. na lata 2022 – 2047 przedstawionej wraz z projektem 
uchwały budżetowej na rok 2022, która stanowi załącznik nr 9 do protokołu. Otrzymali Państwo 
również dzisiaj autopoprawkę do projektu budżetu miasta na rok 2022. W części normatywnej 
uchwały dokonano zapisu, o którym była mowa w czytanej przeze mnie uchwale Regionalnej 
Izby Obrachunkowej. Ponadto dokonano zwiększenia zarówno po stronie wydatków jak i po 
stronie dochodów oraz zmieniono przychody w zakresie wolnych środków. Wydatki zostały 
przeznaczone w większości na wnioskowane zarówno przez radnych w imieniu mieszkańców, 
różne zadania inwestycyjne oraz bieżące. Autopoprawką dokonuje się także zmiany pomiędzy 
różnymi zadaniami wnioskowane przez wydziały merytoryczne. Nie będę szczegółowo czytać 
każdej pozycji, bo wszyscy Państwo widzą jakie to są zadania i kwoty, chyba że ktoś będzie 
miał pytania do poszczególnych pozycji to wtedy się odniesiemy. 
Krzysztof Kochanowski – proszę, żeby przedstawić ale w szczególności zadania inwestycyjne 
wprowadzone autopoprawką, bo tutaj nie ma możliwości porównania co się zmieniło. 
Tomasz Rafalski – już dosyć długo rozmawiamy na ten temat, który nas bardzo nurtuje, 
dotyczący sportu i na pewno wiecie o co zapytam. Proszę uspokoić gorzowskich kibiców 
i gorzowskie kluby i powiedzieć nam, że budżet na sport, ale nie mówię tutaj z przesunięciami, 
mówię o dotacjach na kluby wyczynowe, na sport dzieci i młodzieży, nie będzie mniejszy niż 
był w zeszłym roku. Tak jak już wspomniałem, wiele rozmawialiśmy i w tych rozmowach nie 
zawsze wszystko na to wskazywało czy dotacje na sport dzieci i młodzieży, czy dotacje na 
sport wyczynowy będą na tym samym, przynajmniej na tym samym poziomie co w roku 2021? 
Agnieszka Kaczmarek – jeżeli chodzi o środki przeznaczone na zadania w zakresie sportu, 
w projekcie budżetu przedłożonym Państwu 15.11.2021 r. kwota przeznaczona na realizację 
zadań sportu była na podobnym poziomie jak w projekcie uchwały budżetowej w roku ubiegłym 
jednakże ze względu na jakby zmianę struktury tych wydatków i chociażby to, że na przyszły 
rok na pewno, co nas zresztą bardzo cieszy, będziemy ponosili więcej wydatków na stypendia 
i nagrody dla sportowców dzięki temu, że osiągnęli wiele sukcesów, to struktura jakby 
wydatków wewnętrznie uległa zmianie i w związku z tym, że zarówno Państwo jak i osoby 
zainteresowane realizacją zadań sportowych wnioskowali do nas o zwiększenie środków, to 
postanowiliśmy odpowiedzieć na to zapotrzebowanie i autopoprawką zwiększyliśmy łączną 
kwotę przeznaczoną na sport o 1 mln zł i mają Państwo to odzwierciedlone w tej przekazanej 
autopoprawce stąd mogę zapewnić, że na pewno kwota przeznaczona na dotacje, na kluby 
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sportowe nie będzie mniejsza niż była w tym roku, jeżeli oczywiście mówimy w porównaniu do 
projektu budżetu roku 2021 ponieważ jak się pojawiały możliwości finansowe zwiększenia 
środków w trakcie roku to oczywiście to czyniliśmy i jeżeli będą takie możliwości również 
w przyszłym roku to też takie zabiegi będziemy czynić. Porównując się do projektu budżetu 
2021, to na dzień dzisiejszy, ta kwota jest na pewno większa, oczywiście nie jestem w stanie 
powiedzieć który klub dostanie jaką kwotę ponieważ to będzie wynikiem składanych przez 
kluby wniosków do konkursu natomiast łączna kwota na pewno jest większa. 
Krzysztof Kochanowski – wycofuję swoje pytanie, ponieważ dostałem odpowiedź na 
dokumencie papierowym.  
Jan Kaczanowski – przy okazji w tak istotnym, ważnym temacie mam informację do 
mieszkańców naszego miasta, którzy śledzą dzisiejszą sesję w systemie online i na pewno 
mają świadomość, tak samo jak my, że sesja budżetowa to jest bardzo ważna sesja, jedna 
z ważniejszych w danym roku. Mieszkańcy mogą się zastanawiać dlaczego nie ma w tym 
przypadku dyskusji. Pragnę poinformować, że to jest wynik wcześniejszych kilkunastu spotkań 
Prezydenta z radnymi, jest tak, że jeśli się rozmawia i ktoś chce znaleźć porozumienie 
i kompromis to się znajduje i ten właśnie to jest tego wynikiem. 
Jacek Wójcicki – Prezydent Miasta – Przewodniczący ubiegł mnie w tym co chciałem 
powiedzieć. Chciałem Państwu bardzo serdecznie podziękować za bardzo burzliwą, ale 
merytoryczną dyskusję na temat budżetu. Budżet przygotowaliśmy przed samymi świętami, 
ale to wynikało przede wszystkim z tego, że był budżetem trudnym. Ten budżet, który jest 
przed nami, pomimo tego, że jest imponujący, bo jest w nim ponad 300 mln zł na inwestycje, 
to jest to budżet na pewno ostrożny, dlatego że przede wszystkim zmniejszyły się dochody 
bieżące wynikające m. in. z tego, że świadczenie 500+ przeszło z budżetu miasta do ZUS-u 
natomiast rok 2022 będzie rokiem przede wszystkim kontynuacji inwestycji i to będzie dla nas 
kluczowe, realizacja inwestycji tych, które trwają, chcielibyśmy je w 2022 roku zakończyć. 
Z nowych inwestycji, z takich, które będą powiedzmy spektakularne to mam nadzieję, że 
w ramach Polskiego Ładu otrzymamy dofinansowanie i uda nam się zrealizować ulicę 
Kosynierów Gdyńskich. Ona będzie taką kluczową i z jednej strony chyba jedną z najbardziej 
trudnych inwestycji pod względem, komunikacyjnym. Cieszę się i dziękuję za słowa Poseł 
Płonki ponieważ walczymy oczywiście o północną obwodnicę Gorzowa i będziemy chcieli tą 
obwodnicę realizować etapowo tak jak Pani Poseł powiedziała. Chcemy ten proces już 
rozpocząć ale właśnie, żeby się do tej inwestycji przygotować potrzebujemy trochę oddechu 
i mam nadzieje, że rok 2022 będzie takim rokiem kontynuacji inwestycji, w 2023 r. będziemy 
łapać oddech i z nowym impetem, z nową energią w 2024 r. wraz z nowymi funduszami 
wejdziemy w duże realizacje inwestycji, bo one również przed nami. Jeszcze raz dziękuję 
Państwu bardzo serdecznie za bardzo dobrą pracę, za wiele godzin spotkań i mam nadzieję, 
że równie intensywnie i gorąco będziemy ten budżet realizować i oczywiście jakby na bieżąco 
również odpowiadać na potrzeby naszych mieszkańców. 
Radosław Wróblewski – rzeczywiście potwierdzam słowa Prezydenta, rozmowy na temat 
budżetu trwały od dłuższego czasu, były to rzeczowe, konkretne, trudne spotkania ale 
wszystko po to, żeby osiągać wspólny cel czyli dbać o zabezpieczenie rozwoju miasta. Jako 
radni zdajemy sobie sprawę, że wiele wniosków, które do nas docierają ze strony 
mieszkańców i to naprawdę tych drobnych wniosków, te same rzeczy mieszkańcy czasami od 
wielu lat powtarzają, co jest dla nich ważne, co jest dla nich istotne. Musimy gdzieś to wyważyć 
i tak naprawdę zawsze konstrukcja tego budżetu i m. in. dzisiejsza autopoprawka, tak jak w tej 
kadencji bywa jest też takim wyrazem woli pewnego kompromisu i porozumienia między 
głosem mieszkańców artykułowanym przez nas jako radnych a możliwościami naszego 
budżetu. Jako radni Klubu Radnych Koalicja Obywatelska zdajemy sobie sprawę z różnego 
rodzaju trudności, sytuacji makroekonomicznej, mikroekonomicznej i z tych trudności, które 
być może będą nas zaskakiwać, oby było tego jak najmniej, w roku 2022. Trzymamy też 
Prezydenta za słowo, że rok 2022 będzie rokiem łapania oddechu, ale to też będzie 
odczuwalne właśnie z punktu widzenia tych małych, drobnych często, interesów naszych 
mieszkańców i oby tak się stało. Życzmy sobie, żebyśmy właśnie w nowym roku budżetowym 
mieli jak najmniej problemów, aczkolwiek wiemy wszyscy, tutaj jak siedzimy wszyscy na sali, 
że one się pojawią i niejednokrotnie właśnie będziemy decydować o tym gdzie zabrać 
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pieniądze, na co je przeznaczyć i musimy mieć tego świadomość właśnie dzisiaj, że nie będzie 
to łatwy rok, ale miejmy nadzieję, że to będzie w dalszym ciągu dobry rok dla rozwoju naszego 
miasta i naszych mieszkańców. Jako Klub Radnych Koalicja Obywatelska w pełni świadomie 
i odpowiedzialnie zagłosujemy za tym budżetem, ale też będziemy strażnikami interesu 
mieszkańców i budżetu naszego miasta. 
Jan Kaczanowski – nie widzę więcej zgłaszających się, zamykam dyskusję. Pragnę 
poinformować, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów, 
Komisji Gospodarki i Rozwoju, Komisji Oświaty i Wychowania, Komisji Spraw Społecznych 
oraz Komisji Kultury, Sportu i Promocji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 810A - podjęcie uchwały budżetowej na 2022 rok Miasta Gorzowa Wielkopolskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
 
Podjęta uchwała budżetowa na 2022 rok miasta Gorzowa Wielkopolskiego, stanowi załącznik 
nr 10 do protokołu. 
 
Ad. 6. Druk nr 811A - podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2022-2047. 
 
Jan Kaczanowski - poinformował, że projekt uchwały wraz z objaśnieniami ujętymi 
w załączniku nr 2 do uchwały, które stanowią uzasadnienie podjęcia zmian, został radnym 
dostarczony. Ponadto poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 
Komisję Spraw Społecznych, Komisję Kultury, Sportu i Promocji, Komisje Oświaty 
i Wychowania, Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz Komisję Budżetu i Finansów. Przypomniał 
również, że uchwała nr 633/2021 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 
1 grudnia 2021 r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym projekcie uchwały w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Gorzowa Wlkp. na lata 2022 – 2047 przedstawionej 
wraz z projektem uchwały budżetowej na rok 2022 została odczytana przez Panią Skarbnik w 
punkcie poprzednim. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 811A - podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego na lata 2022-2047.  
Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
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Podjęta uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego na lata 2022-2047, stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad. 7. Druk nr 853A - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 

rok miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali wraz 
z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 12 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję 
Oświaty i Wychowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 853A - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
 
Podjęta uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego, stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Ad. 8. Druk nr 854B - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 

rok miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali wraz z 
uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 14 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję 
Spraw Społecznych. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 854B - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
 
Podjęta uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego, stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
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Ad. 9. Druk nr 855B - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 
rok miasta Gorzowa Wielkopolskiego 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali wraz 
z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
Agnieszka Kaczmarek – chciałabym zgłosić autopoprawkę do uzasadnienia – zał. nr 17 do 
protokołu. 
Jan Kaczanowski – w związku z brakiem kolejnych zgłoszeń w dyskusji, poinformował, że 
projekt uchwały został jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu 
i Finansów oraz Komisję Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 855B - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, 
Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, 
Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Piotr 
Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (2) 
Marcin Kurczyna, Paulina Szymotowicz  
 
Podjęta uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego, stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
Ad. 10. Druk nr 856B - podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2021-2047. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z objaśnieniami ujętymi 
z załączniku nr 2 do uchwały, które stanowią uzasadnienie podjęcia zmian, został radnym 
dostarczony. Ponadto poinformował, że projekt uchwały został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 856B - podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2021-2047.  
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Paulina Szymotowicz  
 
Podjęta uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego na lata 2021-2047, stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
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Ad. 11. Druk nr 858 - podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia 
zobowiązania na rok 2022 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. 
"Budowa boiska wielofunkcyjnego przy ZS Gastronomicznych". 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali wraz 
z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 20 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję 
Oświaty i Wychowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 858 - podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na 
rok 2022 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. "Budowa boiska wielofunkcyjnego przy 
ZS Gastronomicznych”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
 
Podjęta uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 
w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. "Budowa boiska wielofunkcyjnego przy ZS 
Gastronomicznych", stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
Ad. 12. Druk nr 859 - podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 

w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. "Budowa wiaty rowerowej w SP 12" 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali wraz 
z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 22 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję 
Oświaty i Wychowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 859 - podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. "Budowa wiaty rowerowej w SP 12".  
Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2022 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. "Budowa wiaty rowerowej w SP 12", stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
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Ad. 13. Druk nr 848 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek 
dotacji przedmiotowej na 2022 r. dla Ośrodka Sportu i Rekreacji – zakładu 
budżetowego w Gorzowie Wielkopolskim. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali wraz 
z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 24 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję 
Kultury, Sportu i Promocji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 848 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji 
przedmiotowej na 2022 r. dla Ośrodka Sportu i Rekreacji – zakładu budżetowego w Gorzowie 
Wielkopolskim.  
Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
 
Podjęta uchwała w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji przedmiotowej na 2022 r. 
dla Ośrodka Sportu i Rekreacji – zakładu budżetowego w Gorzowie Wielkopolskim, stanowi 
załącznik nr 25 do protokołu. 
 
Ad. 14. Druk nr 849 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek 

dotacji przedmiotowej na rok 2022 dla Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w 
Gorzowie Wlkp. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali wraz 
z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 26 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję 
Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 849 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji 
przedmiotowej na rok 2022 dla Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Gorzowie Wlkp.  
Wyniki głosowania 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (25) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Grażyna Wojciechowska, Radosław 
Wróblewski  
 
Podjęta uchwała w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji przedmiotowej na rok 
2022 dla Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Gorzowie Wlkp., stanowi załącznik nr 27 do 
protokołu. 
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Jan Kaczanowski – ogłaszam pół godziny przerwy. 
 
Po przerwie: 
Ad. 15. Druk nr 850 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Programu oddłużeniowego dla osób korzystających z lokali wchodzących w 
skład mieszkaniowego zasobu Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali wraz z 
uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 28 do protokołu. Ponadto projekt został pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Spraw Społecznych. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 850 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Programu 
oddłużeniowego dla osób korzystających z lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 
zasobu Miasta Gorzowa Wielkopolskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Robert Anacki, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr 
Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (4) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Robert Surowiec, Grażyna Wojciechowska  
 
Podjęta uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Programu oddłużeniowego dla 
osób korzystających z lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego, stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
 
Ad. 16. Druk nr 851 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla 
obszaru położonego przy ul. Żwirowej. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali wraz 
z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 30 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 851 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru położonego przy ul. Żwirowej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Jerzy Synowiec, Paulina 
Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (3) 
Patryk Broszko, Robert Surowiec, Grażyna Wojciechowska  
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Podjęta uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru położonego przy ul. Żwirowej, 
stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 
 
Ad. 17. Druk 852 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego dla obszaru położonego u zbiegu ulic: Górczyńskiej i kard. 
Stefana Wyszyńskiego. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali wraz 
z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 32 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk 852 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru położonego 
u zbiegu ulic: Górczyńskiej i kard. Stefana Wyszyńskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Jerzy Synowiec, 
Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (2) 
Robert Surowiec, Grażyna Wojciechowska  
 
Podjęta uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru położonego 
u zbiegu ulic: Górczyńskiej i kard. Stefana Wyszyńskiego, stanowi załącznik nr 33 do 
protokołu. 
 
Ad. 18. Druk nr 857 - podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Lilijki ulicy w Gorzowie 

Wielkopolskim. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali wraz 
z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 34 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Kultury, Sportu i Promocji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 857 - podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Lilijki ulicy w Gorzowie 
Wielkopolskim.  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, 
Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (2) 
Tomasz Rafalski, Grażyna Wojciechowska  
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Podjęta uchwała w sprawie nadania nazwy Lilijki ulicy w Gorzowie Wielkopolskim, stanowi 
załącznik nr 35 do protokołu. 
 
Ad. 19. Druk nr 846 – podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały z inicjatywy Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji wszyscy radni otrzymali. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 846 – podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji.  
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Grażyna Wojciechowska  
 
Podjęta uchwała w sprawie przekazania petycji, stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 
 
Ad. 20. Druk nr 847 – podjęcie uchwały w sprawie przyznania Odznaki Honorowej Miasta 

Gorzowa Wielkopolskiego. (punkt zdjęto z porządku obrad) 
 
Ad. 21. Druk nr 844 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miasta 

Gorzowa Wielkopolskiego na 2022 rok. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Ponadto projekt 
został jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie merytoryczne komisje Rady 
Miasta. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 844 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego na 2022 rok.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Paulina 
Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (3) 
Piotr Paluch, Jerzy Synowiec, Grażyna Wojciechowska  
 
Podjęta uchwała w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego 
na 2022 rok, stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 
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Ad. 22. Druk nr 845 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji 
Rewizyjnej Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego na 2022 rok. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały z inicjatywy Komisji Rewizyjnej wszyscy 
radni otrzymali. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 845 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 
Miasta Gorzowa Wielkopolskiego na 2022 rok.  
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Grażyna Wojciechowska  
 
Podjęta uchwała w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego na 2022 rok, stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 
 
Ad. 23. Zatwierdzenie planów pracy komisji Rady Miasta na 2022 rok. 
 
Marta Bejnar-Bejnarowicz – wnioskuję o rozszerzenie planu pracy Komisji Gospodarki 
i Rozwoju o raport z realizacji planu dostosowania do zmian klimatu. Po uzgodnieniu 
z  Przewodniczącą Komisji mamy zgodę na dopisanie tego punktu. Prosiłabym p. Sasa 
o opinię, czy możemy w tym trybie to zrobić? 
Jan Kaczanowski – myślę, że tak może być. Jestem nawet przekonany o tym, że może tak 
być. Czy ktoś jeszcze w tym punkcie chciał zabrać głos lub przedstawić propozycję? Nie widzę. 
W związku z tym, że Rada Miasta zatwierdza plan pracy poszczególnych Komisji, nie 
głosujemy tego punktu. Proponuję zapis, że Rada Miasta zatwierdziła plany pracy komisji 
Rady Miasta na 2022 rok wraz z poprawką przedstawioną przez radną Bejnarowicz.  
Propozycję przyjęto przez aklamację. 
 
Ad. 24. Przyjęcie protokołu z: XLIV sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – pyta, czy radni mają uwagi lub pytania do protokołu z XLIV sesji Rady 
Miasta. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XLIV sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Robert Anacki, Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław 
Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin 
Kurczyna, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz 
Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Grażyna Wojciechowska  
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Ad. 25. Sprawy różne, wolne wnioski. 
 
Jan Kaczanowski – chciałem poinformować i przypomnieć, że p. Marta Ciećwierz 
przypomniała nam, że zbliża się 30. Finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy i zwraca się 
z ogromną prośbą do Radnych o pomoc, by godnie w mieście Gorzowie uczcić ten jubileusz. 
Wszyscy Radni pismo podpisane przez p. Martę otrzymali – stanowi załącznik nr 39 do 
protokołu. 
Jacek Wójcicki – dobiega koniec roku 2021, to jest czas podsumowań. Każdy z nas będzie 
gdzieś swój wewnętrzny rachunek sumienia robił. Chciałbym zrobić taki nasz miejski rachunek 
sumienia, podziękować przede wszystkim Radnym za współpracę, za rzeczową, merytoryczną 
dyskusję, podziękować za jedność w tych ważnych miejskich sprawach. To jest też myślę, 
bardzo ważny sygnał dla naszych mieszkańców, że o ile mamy różne poglądy polityczne, 
mamy różne spojrzenie na świat, o tyle jeżeli chodzi o sprawy miasta, jesteśmy razem i za to 
serdecznie dziękuję, bo to jest bardzo ważny sygnał, szczególnie właśnie w tym okresie 
świątecznym, żeby ten sygnał zjednoczenia szedł do naszych mieszkańców. Chciałbym 
podziękować bardzo serdecznie moim współpracownikom, świetnemu zespołowi, team-owi, 
który to miasto buduje z ogromną pasją, z ogromnym zaangażowaniem, dziękuję wam bardzo 
serdecznie. Chciałbym życzyć wszystkim Państwu zdrowych, spokojnych radosnych Świąt, 
z ogromną nadzieją na to, że ten rok będzie dużo lepszy względem takim zdrowotnym, że 
pozbędziemy się w końcu tej pandemii, że będziemy radośni, żebyśmy na te święta zbliżyli się 
do siebie, żebyśmy mieli czas dla siebie i tego Państwu serdecznie życzę, dużo energii na ten 
2022 rok, zapału do pracy, ale też równowagi i balansu takiego życiowego między tym co 
zajmuje nas na co dzień zawodowo, a życiem prywatnym. Wszystkiego najlepszego i do 
zobaczenia na sesji w przyszłym roku. 
Robert Surowiec – może nie w formule życzeń, ale w punkcie sprawy różne mam 2 tematy. 
Od jakiegoś czasu procedujemy uchwałę związaną z odznaczeniem. Mam taką propozycję, 
żeby wziąć przykład z tych samorządów, gdzie mam wrażenie jest to nieco lepiej 
zorganizowane, choćby w Samorządzie Województwa Lubuskiego, tam jest kapituła, więc 
tego rodzaju wnioski najpierw trafiają do kapituły i z kapituły to wychodzi dopiero pod publiczne 
obrady. Myślę, że uniknęlibyśmy niepotrzebnych dyskusji, więc taki wniosek formalny jest, 
żeby Przewodniczący, konwent Rady Miasta i szefowie klubów rozważyli wprowadzenie takiej 
formuły do naszej Rady Miasta. To jest jedna rzecz, a druga, to muszę powiedzieć, że 
z niepokojem wsłuchiwałem się ostatnio w mediach i niepokojące sygnały mówiące o tym, że 
6 milionów, które zostały obiecane z Urzędu Marszałkowskiego na halę widowiskowo-
sportową nie zostaną przeznaczone. Jestem w kontakcie z Przewodniczącym Sługockim, 
który te środki deklarował. Dzisiaj było spotkanie w Regionalnej Izbie Obrachunkowej, także 
chcę poinformować, że sprawa jest rozwiązana i myślę, że tego rodzaju rzeczy to lepiej w innej 
formule, niż mediach rozwiązywać. 
Jan Kaczanowski – chciałem poinformować, że naprawdę na brak zajęć nie narzekam. Nie 
mówię dlatego, żeby się nade mną litować, ale jednocześnie przypominam, że każdy Radny 
czy grupa Radnych może mieć również inicjatywę uchwałodawczą, składającą różne swoje 
propozycje, rozwiązania i prawdopodobnie się nad nimi pochylimy. To wcale nie oznacza, że 
my pracujemy na dokumentach, które są doskonałe. Jeśli ktoś ma określone propozycje nie 
tylko w tym temacie, o którym Robert Surowiec wspomina, ale być może w innych tematach, 
jasno proszę sprecyzować swoje propozycje. Czy ktoś z Państwa chciałby jeszcze zabrać 
głos? Korzystając z okazji, że rzeczywiście zbliżają się wspaniałe Święta, jedyne w swoim 
rodzaju, święta rodzinne, chciałbym bardzo serdecznie podziękować za współpracę wszystkim 
Radnym w mijającym roku, a także wszystkim pracownikom samorządowym. Muszę 
powiedzieć, że z wielką przyjemnością i z wielką satysfakcją współpracuję ze wszystkimi 
pracownikami, tak Prezydentem,  Wiceprezydentami, Panią Skarbnik, z Sekretarzem, 
Dyrektorami poszczególnych wydziałów i podzielam pogląd Pana Prezydenta, rzadko to 
czynię, ale naprawdę jest to niezła ekipa, a potrafię to ocenić, bo nieraz byłem i jestem 
krytyczny, ale trzeba prawdzie oddać cześć, że wykonujecie mrówczą, tytaniczną 
powiedziałbym wręcz pracę. Wszystkim Państwu, mieszkańcom naszego miasta z okazji 
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zbliżających się świąt, życzę świąt zdrowych przede wszystkim, bo zdrowie jest najcenniejsze 
i najważniejsze. Nie chcę dobudowywać do tego stwierdzenia faktów, bo one są naprawdę 
bardzo czytelne. Proszę, czynię to cały czas i będę czynił nieustannie, możemy się różnić, ale 
bądźmy dla siebie naprawdę życzliwi, bo zobaczcie co w naszym otoczeniu się nieraz dzieje. 
Wracając do tego zdrowia, ilu ludzi odchodzi, a na nowy 2022 rok, żebyśmy spotkali się 
w grudniu przyszłego roku co najmniej w takim składzie jak tutaj jesteśmy. Jeszcze raz 
wszystkiego dobrego, zdrowia, pomyślności i wzajemnej życzliwości. 
Jerzy Sobolewski –w styczniu zbliżają się ferie w Gorzowie. Czy istniałaby techniczna 
możliwość, żeby sesja styczniowa odbyła się 19 stycznia w środę, bo część osób wyjeżdża na 
różnego rodzaju wakacje czy ferie. Druga sprawa, chciałem podziękować p. Małgorzacie - 
naszej Prezydent za to, że bardzo konsekwentnie w tym roku załatwiła temat złotówki za 
użytkowanie obiektów sportowych w Gorzowie. Walczyliśmy dosyć długo o to, to skończyło 
się sukcesem. Chciałem bardzo serdecznie podziękować wszystkim. Na koniec jak już jestem 
przy głosie, to oczywiście życzę Państwu zdrowych, wesołych świąt, wszystkiego najlepszego, 
miłej pracy w następnym roku i myślę, że tak jak Przewodniczący powiedział: do zobaczenia 
w 2022 roku. 
Jan Kaczanowski – przypominam, że 5 minut temu przyjęliśmy plan pracy Rady Miasta łącznie 
z tymi datami, ale to wcale nie oznacza, żebyśmy nie analizowali sytuacji. Chciałbym dożyć 
szybko takiego momentu, żeby wszyscy mogli, mówię o pandemii, mogli śmiało wyjeżdżać na 
wczasy, na wakacje i tak dalej. Jeśli się to tak zdarzy, wcale nie mówię, że nie, ale czy 
pracownicy urzędu są w stanie przygotować określone materiały na czas, żeby zwołać sesję. 
 
Ad. 26. Zakończenie obrad. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta – Jan Kaczanowski 
zamyka obrady XLV sesji Rady Miasta dziękując radnym za udział. 
 
 

Przewodniczący Rady Miasta 
( - ) 

Jan Kaczanowski 
 

 
Przygotowały: 
Barbara Szkudlarek 
Małgorzata Matuszek 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


